
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 
L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 7/16 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 30. 3. 2016, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
  
  
Prisotni: I. Falnoga, C. Filipič, M. Gams, T. Gosar, G. Kramberger, T. Ručigaj, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, K. Ernestl, 
A. Fekonja, Z. Jernejc, M. Koželj, T. Martun, R. Pergarec, J. Pungerčar, G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran. Oba sta svojo odsotnost opravičila. 

  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 16. 3. 2016 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali sklepe in potrdili zapisnik predhodne seje. Člani, ki na seji 
niso bili prisotni, se bodo o zapisniku izjasnili naknadno. 
  
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)            G. Kramberger je poročal, da je naša pravna služba, s strinjanjem vodstva, pripravila dokument o 
dopolnitvi ustanovnega akta IJS in ga poslala na Ministrstvo v potrditev. Sprememba ustanovnega akta IJS 
se nanaša na naša nekaj let trajajoča prizadevanja, da bi lahko Institut del presežka prihodkov nad odhodki, 
ki ga ustvari iz lastne dejavnosti, namenil za kolektivno dodatno pokojninsko zavarovanje zaposlenih. 
  
b)           I. Zajc je poročal, da sta se z J. Pungerčarjem udeležila dvodnevne seje Glavnega odbora SVIZ 
Slovenija.  B. Štrukelj je prisotne podrobno seznanil s potekom pogajanj z vlado o spremembah plačne 
zakonodaje, pogajanj za odpravo anomalij v plačnem sistemu ter predvsem o pogajanjih in oblikovanju 
plač za leto 2017. 
J. Pungerčar in I. Zajc sta ponovno zahtevala, da se znanosti nakloni več finančnih sredstev in v novelo 
»Zakona o visokem šolstvu«,  ki je v pripravi, vgradi »garancijo«, da finančna sredstva, namenjena 
raziskavam v šolstvu, ne bodo vplivala na finančna sredstva, namenjena raziskavam in razvoju na 
znanstvenoraziskovalnih ustanovah. 
  
c)            M. Gams je ponovno izrazil svoje nezadovoljstvo s količino denarja, ki ga vlada namenja 
raziskovalni dejavnosti. Denar, ki ga vlada namenja za raziskave in razvoj, v zadnjih letih drastično upada 
in ga bo s takim trendom vedno manj. Res je, da je za letošnje in prihodnje leto vlada raziskovalni 
dejavnosti namenila nekaj več denarja, vendar je vprašanje, kako se bo le-ta razporedil. M. Gams meni, 
da premalo obveščamo javnost o nižaju finančnih sredstev za raziskave in prejemke zaposlenim v znanosti. 
Meni, da moramo opozoriti medijsko javnost na težave in posledice, ki iz tega izvirajo. Dogovorili smo se, 
da G. Kramberger posodobi grafe analize plačnih gibanj RS, ki jih skrbno vodi že nekaj let, M. Gams bo 
napisal besedilo in ga bo poslal nekaterim uredništvom v objavo. 
Sklep 1: M. Gams bo pripravil tekst, G. Kramberger pa bo posodobil grafe analize plačnih gibanj RS za 
objavo v medijih. 
  



č)            V sekretariatu smo preverili, kako je z ocenjevalnimi listi za leto 2015. Povedali so, da so za skupini 
J in H2 izdani, skupina H1 (raziskovalci) pa naj bi jih prejela do 1. 4. 2016. 
  
d)           Ponovno smo se pogovarjali o problematiki zamud pri izvolitvah v znanstvene in strokovno-
raziskovalne nazive. V sekretariatu smo povprašali, če že imajo pripravljen odgovor na naš predlog 
dopolnitve ustreznih pravilnikov na IJS. 
  
3.         Navodila direktorja o poročanju o odsotnostih 
  
Prejeli smo dokument »Navodila direktorja o delavčevih obveznostih glede poročanja ob odsotnostih«, 
kar je povzročilo kar nekaj negodovanja med zaposlenimi. Vodstvo je strožja navodila izdalo zaradi 
malomarnosti nekaterih zaposlenih, ki niso redno obveščali svoje nadrejene o odsotnostih in tudi 
dokumentov o bolniške odsotnosti niso posredovali v rednem roku. Obveščanje in dostava ustreznih listin 
o odsotnosti sta namreč nujno potrebna za pravilno in pravočasno obračunavanje plač. 
  
Sklep 2: SVIZ/IJS je obravnaval »Navodila direktorja o delavčevih obveznostih glede poročanja ob 
odsotnostih«, z njimi smo seznanjeni, vendar menimo, naj se razumno uporabljajo, tj. po  zdravi pameti. 
  
4.         Razno 
  
a)         Organizacija dveh spomladanskih izletov v Italijo in Češko je v teku. Člani se za oba izleta zelo 
zanimajo. Če se bo na oba izleta prijavilo zadostno število, vsaj 15 oseb, bosta organizirana oba izleta. Prvi 
izlet v Italijo bo v aprilu, drugi izlet na Češko pa v maju. Agencije želijo vnaprej vedeti okvirno število 
prijavljenih, zato večino prijav pričakujemo do petka, 1. 4. 2016. 
  
b)        Ostale dejavnosti sindikata potekajo v skladu s predvidenimi načrti. Člani redno hodijo v Atlantis in 
naročajo vstopnice za kulturne prireditve, občasno pa se odločijo za izbrane zdravstvene preglede. 
  
c)         Dogovorili smo se, da bo G. Kramberger pripravil predstavitev novosti dodatnega pokojninskega 
zavarovanja, na katero bomo povabili vse zaposlene. Točen datum in prostor bomo sporočili nekaj dni 
pred dogodkom. 
  
Seja je bila končana ob 16.00. 
  
Sejo je vodil G. Kramberger.                                                                    Zapisnik pripravila:          Metka 
Štraus                                                                                                                                  Zapisnik 
pregledal:         Jože Pungerčar 
  
Ljubljana, 13. 4. 2016 
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 
                                - vodstvu IJS 
  
  
  
  
 


